
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mirem el vídeo:  

(COPIA AQUEST ENLLAÇ AL GOOGLE) 

https://youtu.be/XjE4CIvGW-E 

 

NO IMPRIMIR 

https://youtu.be/XjE4CIvGW-E


 

 

 

 

 

 JESÚS vol ser AMIC NOSTRE. 

 JESÚS cuida els seus amics, un a un, i TOTS són igual 

d’IMPORTANTS!! 

 La paràbola ens vol fer veure que ESTIMAR: 

- ÉS BONIC. 

- ENS FA SENTIR BÉ. 

- ENS DIBUIXA UN SOMRIURE DE SATISFACCIÓ. 

- FA SENTIR BÉ A LA PERSONA A QUI LI DEMOSTRO LA 

MEVA ESTIMACIÓ. 

 La paràbola ens vol fer veure que a vegades ESTIMAR no és 

fàcil… però que sempre ens ajudarà a fer-nos sentir 

MILLOR!! 
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